
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 8. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 569
Vil ministeren redegøre for, hvorfor de kriminelle asylansøgere kunne placeres på Center 
Sandvad, når man efterfølgende giver udtryk for, at de skal placeres på Udrejsecenter 
Sjælsmark grundet deres adfærd og særlige plejebehov, som ikke kan efterkommes 
inden for de eksisterende asylcentre som Center Sandvad er en del af, og hvorfor 
Udlændingestyrelsen først er kommet frem til denne konklusion nu, hvor de skal flyttes 
til Udrejsecenter Sjælsmark og ikke tidligere, da man skulle placere dem på Center 
Sandvad eller i Vrå ved Nordjylland?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie Løhde (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. september 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Camilla Fabricius
formand
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